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Pod koniec stycznia w Ostrowi Mazowieckiej odbyła się konferencja zorganizowana przez Centrum Ekologii i
Zrównoważonego Rozwoju w Powiecie Ostrowskim. W spotkaniu tym wzięli udział pracownicy Regionalnej
Dyrekcji Ochrony Środowiska w Warszawie. Konferencja zaadresowana została do samorządowców,
przedsiębiorców, mieszkańców oraz młodzieży szkolnej, a jej tematem była prezentacja odnawialnych źródeł
energii w kontekście zrównoważonego rozwoju.

Specjaliści z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Warszawie omówili przebieg procedury
administracyjnej stosowanej w momencie przystępowania do realizacji inwestycji mogących potencjalnie
znacząco oddziaływać na środowisko ( tzw. 2 grupa – dla której wymagana jest decyzja środowiskowa), ze
szczególnym uwzględnieniem inwestycji dotyczących wytwarzania energii ze źródeł odnawialnych.

Wśród uczestników największą grupę stanowili mieszkańcy, którzy okazali duże zainteresowanie instalacjami
paneli słonecznych na domach jednorodzinnych. Preferencyjne kredyty na takie inwestycje oraz możliwość
uzyskania dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie, czyni takie inwestycje coraz
bardziej opłacalnymi. W dłuższej perspektywie wzrost wykorzystania OZE może mieć wpływ na zmniejszenie
zużycia energii elektrycznej pochodzącej z dużych elektrowni i w konsekwencji zmniejszenie emisji i poprawy
środowiska naturalnego.
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